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rásbeli választ igénylő kérdésl~

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr! Éik ett : 2010 FE8R 25.

„Mikor fog áttekinthető' vagyonleltárral rendelkezni a MÁV? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péter

közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Állami Számvevőszék nyugtalanítónak találta a MÁV ingatlanvagyonának kezelését. Az
ASZ szerint az ingatlanok tulajdonjoga rendezetlen, mivel a MAV a mai napig nem
rendelkezik áttekinthető vagyonleltárral és csak a földhivatali nyilvántartásokból lehet
biztosan megtudni azt, hogy egy -egy kérdéses terület a cég tulajdona-e vagy csak használja .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

Miért nem rendelkezik áttekinthető vagyonleltárral a MÁV ?
Mikor fog áttekinthet ő vagyonleltárral rendelkezni a MAV?

Várom válaszát.

Békés, 2010. február 25 .

Erdős Norbert .
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